



**Wang Kun**

**Deputy General Manager, International Banking Department, ICBC**

Mr. Wang joined ICBC Head Office in 2002. From 2002 to 2011, he worked in the International Banking Department, and successively served as the Deputy Head of Financial Institutions Div, the Deputy Head of Rules Management & Strategy Planning Div., Overseas Institutions Management Div, Head of International Financial Institutions Div. Europe & Africa. From 2011 to 2013 he served as the Vice President of ICBC Nanchong Branch, from 2013 to 2016 he served as President of ICBC Bazhong Branch. From 2016 to November 2017, he served as the Deputy General Manager of Strategic Investment and Investors Relations Dept of ICBC HO. In November 2017, he was appointed as the Deputy General Manager of International Banking Department. Mr. Wang obtained a master's degree in English from Beijing Foreign Studies University.

**王鲲 中国工商银行总行国际业务部 副总经理**

王鲲先生于 2002 年加入中国工商银行，2002 年至 2011 年任职于总行国际业务部，历任代理行处副处长、境外机构管理部制度规划处副处长、代理行业务三处副处长、代理行业务三处资深经理等职务。2011 年至 2013 年任工行南充分行副行长，2013 年至 2016 年任工行巴中分行行长，2016 年至 2017 年 11 月任总行战略管理与投资者关系部副总经理。2017 年 11 月至今任总行国际业务部副总经理。王鲲先生在北京外国语大学英语系获得硕士学位。